
Stáž v Irsku - Jan Skalický, Gymix, Irská republika 
Dne 18. 6. 2016 jsem se skupinou studentů z naší školy odletěl z pražského letiště Václava Havla do 

Dublinu v Irsku na měsíční stáž. Této stáže jsem se mohl účastnit díky naší Střední průmyslové škole 

strojní a elektrotechnické a Vyšší odborné škole Liberec a také díky Evropské unii a jejímu projektu 

Erasmus +, který právě podobné stáže umožňuje. Na tuto stáž jsem byl velice dobře připraven. A to jak 

z hlediska své práce, tak i znalostí angličtiny. Skoro celý předchozí školní rok jsme totiž chodili na 

přípravné kurzy, které pořádala naše škola v odpoledních hodinách místo vyučování. Jak už jsem 

zmiňoval, do Irska letěla skupina 10 studentů pod vedením paní učitelky Anety Rozkovcové.  

Po příletu do Dublinu jsme se dopravili do centra, kde jsme měli předem zamluvený hostel. Zde jsme 

strávili jednu noc. Samozřejmě jsme si toto krásné město prošli a navštívili jsme zde například pivovar 

Irského piva Guiness. Druhý den jsme nasedli do autobusu a vydali se na tříhodinovou cestu do Corku, 

města, ve které jsme následující měsíc žili.  Po této nekonečné cestě si nás vyzvedly rodiny a my se 

odebrali do našich nových domovů. Všichni nás mile přivítali, ukázali nám, kde budeme bydlet, a já se 

začal zabydlovat. Dům to byl malý, ale útulný. Hned po ubytování jsme byli pozvání na večeři. Z toho 

jsem měl ze začátku trochu strach. Říkal jsem si, že jsem v téhle zemi ještě nebyl a nevěděl jsem co 

očekávat. Jídlo bylo ale dobré, běžně jsme večeřeli nějaké maso s bramborem, ať už mleté, tak i steak a 

k tomu pokaždé nějakou sladkou tečku. 

A co se mé práce týče. Byl jsem umístěn do společnosti Gymix, které 

sídli v kampusu Rubicon. Tato malá společnost provozuje rádio do 

posiloven po celých Britských ostrovech. Nejde ale pouze o stanici rádia, 

jedná se také o mediální podporu všech lidí, které tyto posilovny 

navštěvují a to hlavně pomocí sociálních sítí jako je Facebook nebo 

Instagram. Já jsem v Gymixu zastupoval takové grafické „oddělení“. 

Mým úkolem bylo vytvářet různé motivační plakáty pro sportovce, dále 

střih různých videí, ať už motivačních snímků z posilovny, tak i hudební 

videa. Pro svou práci jsem plně využíval programy jako Photoshop, 

Premiere Pro nebo After Effects, ve kterých jsem se velice zdokonalil. 

Se svou prací jsem byl maximálně spokojený a určitě jsem si toho plno 

odnesl. Stáž mi také velice pomohla s vylepšováním mé angličtiny. 

Když je potřeba komunikovat v práci i v domácnosti v angličtině po 

dobu měsíce, tak si znalosti tohoto jazyka velice zdokonalíte. Nejvíce 

jsem se asi zlepšil v konverzaci a komunikaci s ostatními lidmi.  

Dále jsme také měli plno volného času. Naše vedoucí paní učitelka 

nám zorganizovala různé zajímavé výlety. Jeden víkend jsme 

navštívili Jameson Distillery, což byla velice zajímavá zkušenost. 

Další sobotu jsme vyrazili na velmi známí přírodní úkaz, který se 

jmenuje Cliffs of Moher. To jsou cca 200 metrové útesy, které 

„rostou“ přímo z oceánu.  

Grant nám zaplatil celou stáž, tedy letenky, ubytování a stravu, nebo 

třeba jízdenky na MHD.  

Myslím si, že stáž se velice vydařila. Ze všeho jsem byl velice 

nadšený, jak z práce, tak z ubytování a vlastně i ze samotného Irska. 

Jsem velice rád, že mi bylo umožněno na takovouto stáž jet a poznat 

cizí zemi i z pohledu pracujících lidí. 


